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Abstract (en)
A holder for information carriers such as, for example, price-tags is described. Attached to a base plate (2), which has a circular opening with a
radial cutout, is a connecting piece (5) with a receiving piece (6) for the information carrier. The connecting piece has a stem (7) with a projection (8)
which incorporates a recess which corresponds to the thickness of the base plate (2) and whose side walls enclose the base plate at the rim of the
opening. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Halter für Informationsträger, wie beispielsweise Preisschilder, beschrieben. Auf einer Grundplatte (2), die eine kreisförmige Öffnung mit
einer radialen Ausnehmung aufweist, ist ein Verbindungsteil (5) mit einem Aufnahmeteil (6) für den Informationsträger befestigt. Das Verbindungsteil
weist einen Schaft (7) mit einem Vorsprung (8) auf, der eine der Dicke der Grundplatte (2) entsprechende Aussparung besitzt, deren Seitenwände
die Grundplatte am Rand der Öffnung umschließen.
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